
Referat fra afdelingsmøde d. 5-2-18 Afd. 725-0 

Fremmødte: Bestyrelsen og 16 beboer ud af 44 husstande. 

Referat:  

1. Valg af dirigent: Ivan Henriksen 

 

2. Årsberetning af formanden. (Se vedhæftede)        

  

 

3. Regnskab og driftsbudget fremlagt og godkendt. En beskeden husleje stigning pr. 1-11-18, varsel 

udsendes. Vi har haft en god renteindtægt og besparelse pga. molokkerne. Forslag til besparelse 

på vores fællesbelysning taget til efterretning og bestyrelsen vil arbejde med det i det 

indeværende år.   

 

 

4. Behandling af indkomne forslag og afstemning. Plexiglas på den store terrasse: Forslag vedtaget.  

Anskaffelse af hund: Forslag afvist. Porte med lås til 3 cykelskure: Forslag vedtaget 

 

 

5. Valg til bestyrelsen: Lars Lykke og Jørgen Pedersen blev genvalgt.  

 Anton Tværmose blev genvalgt som suppleant.  

 

 

6. Valg af repræsentantskabsmedlemmer: Genvalgt: Jørgen Pedersen og Anna Lise Jørgensen. 

  

7. Evt. Der har været en personskade i elevatoren i nr. 17 og generelt klager over alle vores elevator. 

Der henstilles til IKKE selv at røre ved mekanikken, men brug NØDTELEFONEN. Hjælpen kommer 

indenfor 1 time, såfremt der befinder sig en person i elevatoren og ellers indenfor 3 timer. Alle har 

fået en brik til fællesvaskeriet og den skal aktiveres, spørg Lars(varmemester) ved tvivlsspørgsmål. 

Bestyrelsen fik ros for vores arbejde, blomster til nye beboer og vores ”Generator”. Kom endelig 

med forslag og gode ideer til bestyrelsen.    

 

  

 

 

 

Referent Tina Vad Henriksen 

 


